
Podnet  č. 12/2017   
 
 
4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
 
Tomko: 
Podnet od občana. Hrádza Trnávka, na tejto hrádzi sa pohybuje dosť veľa našich občanov za 
účelom športu, ale chodia tam aj občania, ktorí sa radi prebehnú so svojim miláčikom, so 
psom. Tak, bal mi podnet daný, že či by sa tam nedal urobiť postrek proti škodcom,  proti 
kliešťom, alebo osloviť Povodie, či by nám tú prakticky nekosili úplne, lebo hovorila, že 
jedna vychádzka, teraz bola so psíkom a 8 kliešťov si doniesla domov, takže je tam dosť tam 
napadnuté. Myslím, že aj dieťa, ktoré tam zbehne dole tou hrádzou, tak takisto môže byť 
napadnuté týmto kliešťom. Takže, ešte tento podnet, by som chcel dať do pozornosti.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ďakujem, budeme to riešiť ako podnet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Určené: 
prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


